
Zápis z pracovní schůzky MAS konané dne 13.12.2010 
 
Schůzka zahájena v 16:15 hodin 

• Hlavním bodem jednání byla volba reprezentantů a orgánů MAS, která byla zvolena 
valnou hromadou dne 7.12.2010. 

Přítomno 10 členů MAS z 11: 
Návrh: 
PŘEDSEDA:     Ing. Václav Hlůže 
MÍSTOPŘEDSEDKYNĚ:   Mgr.Galina Čermáková 
PROGRAMOVÝ VÝBOR:  Ing.Václav Hlůže 
     PhDr. Marcela Pánková, Ph.D. 
     Mgr. Galina Čermáková 
VÝBĚROVÁ KOMISE:   Ing. Roman Frýdl 
     Jana Laubová 
     Ing. Pavel Dostál 
     Anneliese Beníšková 
     Petr Gál 
     Ing. Michal Kazda 
     Ing.Eva Šestáková 
Monitorovací komise:  Ing.Petra Jáchymstálová 
 
Volba zástupců a orgánů MAS: 
PRO – 10 
PROTI – 0 
ZDRŽEL SE – 0 
Navržené složení bylo jednomyslně schváleno. 
 

• dalším bodem jednání bylo prodiskutování způsobu volby a návrh složení dozorčí 
rady. 

• Usnesení: Dozorčí rada v následujícím navrženém složení bude zvolena 
korespondenčně členy valné hromady. Výsledek bude tvořit přílohu zápisu z valné 
hromady. 
DOZORČÍ RADA:   Ing. Petra Jáchymstálová 

     Jindřich Urbánek 
     Jana Vlková 

• V dalším bodu Čermáková informuje o možnostech mezinárodní spolupráce a žádá o 
vyjádření všechny členy MAS, kde by viděli možnosti k využití . 

• Pánková informuje o chodu MAS, o finančních alokacích, o žadatelích, kteří se hlásí 
na konzultace do VII. Výzvy. 

• Hlůže informuje o možnostech získat nové informace od Czechinvestu a dotačních 
opatřeních pro podnikatele. V tomto směru Vyhlídky nemají mnoho podkladů. Je třeba 
zlepšit. 

• Kazda informuje o možnostech dotací na MŠMT a dále o projektové činnosti Města 
Mšena. Město velmi činné i úspěšné, v roce 2011 bude realizovat několik projektů, na 
které dostalo dotační prostředky.(např.ROP a OPŽP). 

• Jáchymstálová informuje o zájmu Cukrovaru Bobrovice o spolupráci s MAS 
Vyhlídky. Zjistí, kdy by mohlo dojít k prvnímu kontaktu a jaká je představa 
spolupráce. 

• Diskuze o chodu MAS a událostech posledních dnů. 
 



Ukončeno v 18:00 hodin.        Zapsala: 
Pánková Marcela 


